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Velkommen til vores nye elev Line ���� 

 

Referat fra sidst 
 

- 

Dagsorden 
 

 

Referater MED/AM Gennemgået 
 

Arbejdsplan - 
 

 
Behov 

Hvis FI ligger tæt op ad et us behov, skal FI behov 
ikke oprettes. En undersøgelse omfatter altid ktr. 
og instruktion. 
Ved FI besøg skrives i behandlingsplan: næste 
kontrol ved us. 
 
Pt. kommer ofte ind til us senere end planlagt, og 
næste us vil derfor måske allerede være om f.eks 6 
måneder. Der må man godt rykke lidt på næste us 
behov. 
 

Bloker til behandlinger Der er blokeret i alle behandlers kalendere til div. 
behandlinger hver 4 uge. 
 

AOP ABS vil gerne på AOP modulet småbørn til næste 
år, det bakkes der selvfølgelig op om ���� 
HHB orientere om at AOP-modulerne bliver lukket i 
Aalborg, og flyttes til Aarhus på SOSU skolen. 
 

Kontrol skinner Klinikassistenter må gerne udlevere skinner, men 
kontroller skal altid være hos tandplejer eller 
tandlæge, da det er en behandling, som skal 
vurderes ved hver kontrol. 
 

Lattergas slanger/studs Lad altid studsen blive siddende på klinikken, så 
det kun er slangerne som tages ud og vaskes. 
Der skal være en studs på hver klinik, og indkøbes, 
så der er et par ekstra. SAS sørger for det. 



 
Apotekervare Medicinskabet skal tjekkes 1 x mdr. PJ ansvarlig 

AG bestiller. 
 
Husk på klinikkerne, at der skal skrives hvornår 
emballage er brudt samt udløbsdatoen. 
Der skal også ligge en seddel ved køleskabet til 
samme formål. 
 
Klinikassistenterne skal have ansvar for hver deres 
klinik. Det aftaler de indbyrdes. 
 

Elevoplæring Line er i mesterlære. Vi skal alle være gode til at 
forklare og vise, hvorfor og hvordan vi gør tingene. 
Det er vores alles ansvar, og ikke kun CT som er 
elevansvarlig. 
 

3. januar 2025 Første dag efter juleferien er en fredag. 
Mange ønsker at holde fri, men der skal være 
mulighed for nødbehandling  
Der er budt ind med behandler på TB denne dag. 
 

Indretning af klinikgang/venteværelse Nu hvor VT ikke længere er på TB skal der 
opdateres. 
I venteværelset kan vi starte med af flytte rundt på 
nogen af de eksisterende ting. 
HHB har kontakt til Kinnaps, om forslag til 
indretning af venteværelse. 
Vi har tidligere nedsat et ”pynteudvalg” bestående 
af HSB, CT og RBN, det udvides med TV. 
 

EVT. Når der kommer stol på specialklinikken, kan den 
indgå i arbejdsplanen. 
 
Tidligere specialklinik omdøbes til klinik 1, og 
klinikkerne på gangen nummereres så det giver 
bedre mening. Ansvarlig? 
 
Der skal ryddes op på behandlerstole. 
 
RBN er sygemeldt fra 13/11 og året ud. 
 

 

 

Næste møde tirsdag den 5. november. 

Brød: TV. 


